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Vanhempainpalaveri 5.2.2019 klo 17.00  
 

 Talous 
o Hyvällä tolalla. Kevät puolella ei tarvetta talkoille… -> hyviä talkoita voitaisiin kuitenkin tehdä 

mahdollisuuden sattuessa tulevaa silmällä pitäen. 
o Kauden alussa joukkueella oli rahaa 6324,93€ ja tarkoitus oli syödä kassaa kauden aikana. Pyöritään 

kuitenkin vielä nolla tuloksessa -> Parempi tietysti näin 
o Päätettiin, että kuitenkin maksetaan kk maksut normaalisti 

 
 
 
 
 
 

 
o Alla koko seuran taloustilanne tiedoksi. 

 
 
 

 Kevään haastavampi pelirytmi 
Kevääseen painottuu pidemmät vierasreissut ja tsemppaankin kaikkia ilmoittautumaan aina mahdollisuuksien 
mukaan in, jotta saadaan huilivuorot jaettua mahdollisimman tasaisesti. 
 
Sotkamo   9.2 tuplapeli sokia vastaan omilla autoilla 
Koti   16.2 tuplapelit jht+hokki 
Suomussalmi 23.2 tuplapeli hokki+sups Bussi 
Koti  17.3 keskinäinen 
Kuhmo  23.3 tuplapeli kivaH T Bussi + yö
Suomussalmi  24.3 sups (eli 3:n pelin viikonloppu) Bussi + yö (Joukkue omanaan ja vanhemmat saa 

itse varailla.) 

Tähän päälle tietysti ne mahdolliset harkkapelit ja huhtikuun turnaus. 💪🍖🍖 

 
- Kevään turnaus 6.-7.4. Espoo.  

o Majoitus Joukkue omanaan ja vanhemmat saa itse varailla. 

o Kyyti Omilla kyydeillä 

o Tytöt Mukaan mahdollisuuksien ja halukkuuden mukaan. 
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- Hiihtoloman treenit 
o Tiistaina ja lauantaina 

 

- Kymppi viikon jälkeiset treeniajat vaihtelevia 
o saatu edullisempia treenejä viikonlopulle (Nivalan halli kiinni)  

o Vuorokalenteri 

 

o Toivotaan ensi kaudeksi treenejä hiukan myöhemmäksi… ei kuitenkaan ihan iltaan… klo 17 optimi?? 

 

- Kesätreenit 
o Fysiikkaan panostusta jo totisemmin 2-3 krt viikko 

o Kilpailullisuutta ja hauskanpitoa 

 

- Ensi kausi (D2 AA & E1 AAA) 
o Joukkue jaetaan kahteen 

o yhteiset treenit 

o Puolin ja toisin taas lainailua, jotta pelaajat riittää 

o Harkkapelit pypoa vastaan AAA 14.2. ja AA 21.2. Ja 10.3. Huskeja vastaan AAA 

 

- Kuluvan kauden peli ja harjoitusmäärät 

o Ensi kaudella pelejä ei enää jaeta tasan vaan harjoitusaktiivisuutta palkitaan 

o Sakot hyvä… palkintoja useammin… 

 
 

- Huolet, murheet ja turhatkin toiveet 

o Jään hintojen laskemisesta ensi kaudelle keskusteltiin…  

o Harjoittelu ensi kaudella -> 3*oma jää  

o Jukka Puurula kertoi tyttökiekkotoiminnan kehittämisestä ensi kaudesta alkaen. 

o Ensi kauden toimihenkilö suunnitelmia avattiin… Kaikki selvää… 

 

 


